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Plats och tid Visnums prästgärd kl. 18.30 -21.20

Beslutande Se till protokollet bifogad närvarolista

HR-specialist, Äsa Appelgren, stiftets servicebyrä samt Gunilla Svensson,
sekreterare.

Utses att justera Sigun Carlen Slottner

Justeringens

Ovriga deltagare Ana Fröberg, ekonomiassistent, Elionor Noren kyrkogärdschef, Maria Sohlberg,

Plats och tid

Under- 7
skrifter Paragrafer 56-83Sekreterare Gunilla Svenss

Ordförande Sofia Westerdahl

NZZ 7

Justerande Siguh Carlen Slottner

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag

Organ Kyrkorädet

Sammanträdesdatum 2022-10-11

Datum för Datum för
anslags uppsättande KORR- ME IK anslags nedtagande ORAL I 1%
Förvaringsplats
för protokollet Kyrko rvaltnin en, Nya Kyrkogatan 3, Kristinehamn

Underskrift

Guf 1lla Svensson

Justerare Utdragsbestyrkande

SCI sc



Svenska kyrkan= SAMMANTRADESPROTOKOLL
KRISTINEHAMN Sammanträdesdatum Sida

Kristinehamns Pastorat 2022-10-11 2(17)
Kyrkorädet

Kr 856
Inledning och upprop

Ordföranden förklarade mötet öppnat och kyrkoherden inledde med
att läsa tacksägelsedagens text.

Upprop förrättades.

Kr 857
Val av justerare

Kyrkorädet beslutade

att utse Sigun Carlen Slottner att justera dagens protokoll.

Kr 858
Godkännande av dagordning

Kyrkorädet beslutade

att godkänna dagordningen.

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr$59
Begravningsverksamhetens rapport

Elionor Nor£n rapporterade att:

all helärsanställd personal gätt en kurs om farligt gods pä väg för att
kunna förvara och transportera drivmedel, oljor, färg m.m. enligt
gällande bestämmelser.
förberedelser inför Allhelgonahelgen pägär för fullt.
det är problem med belysningen päNya Kyrkogärden eftersom

elsystemet periodvis har varit instabilt p.g.a. byggnadsarbetena. Arbete
pägär för att säkra upp systemet.
det är väldigt personalkrävande att ha begravningar pä andra platser än i

Ljusets kapell där det finns en kisthiss. Nu krävs det 4-6 personer för att
lyfta alla kistor manuellt.
ärets gravsyn är genomförd.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Elionor Noren för rapporten.

Kr 8 60
Information: Renovering av Ljusets kapell

Elionor Noren informerade om att bygget är i full gäng. Byggmöten hälls
med 3-4 veckors mellanrum. Arbetet fotodokumenteras regelbundet.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Elionor Noren för rapporten.

Justerare

Sa a Utdragsbestyrkande
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Kr 861 Dnr. P.2022.75, 76
Au$45
Förslag till budget och verksamhetsplaner 2023 och flerärsplan 2024
och 2025 inklusive begravningsverksamhetens nettokostnad

Äsa Appelgren redogjorde för förslag till budget och verksamhetsplaner.

MBL-processen har genomförts, fackliga representanter har varit kallade
bäde till information enligtMBL $19 och förhandling enligtMBL $11.
Det är bara KyrkA som deltagit. Maria Sohlberg har sökt Visions
ordförande i Karlstad stift i frägan, men har inte fätt nägon kontakt med
henne innan dagens sammanträde. Försöken att fä kontakt kommer att
fortsätta tills kontakt är nädd. Lärarförbundet lämnade besked inför $19 men

inget inför $11. SKAF har varit helt tysta.

Utifrän det faktum att pastoratet inte behövt göra nägra drastiska ätgärder i
budget för 2023, sä anser Maria Sohlberg att pastoratet inte behöver göra
ytterligare insatser. MBL-processen anses därmed genomförd och budgeten
för 2023 kan gä vidare i beslutsprocessen.

Kyrkorädet beslutade föreslä kyrkofullmäktige besluta

att fastställa förslaget till budget och verksamhetsplaner 2023 och

flerärsplan 2024 och 2025

att 2021 ärs resultat om 3,9 mkr ska användas till energibesparande ätgärder
under kommande är.

att beslutet om budget för 2023 även ska omfatta beslut om att deti
konfirmationsundervisningen för ären 2024 - 2026, ska ingä en resa till
nägot koncentrationsläger.

Kr$62
Au $46 Dnr. BV.2022.191
Gravskötselavgifter 2023

Föreligger förslag frän kyrkogärdsutskottet om gravskötselavgifter för 2023.

Kyrkorädet beslutade föreslä kyrkofullmäktige besluta

att fastställa förslaget till gravskötselavgifter för 2023.

SEC
Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 8 63
Au 847 Dnr. BV.2022.190
Gravsättning för icke folkbokförda i Sverige

Föreligger förslag frän kyrkogärdsutskottet om taxa för gravsättning av icke
folkbokförda i Sverige för 2023.

Kyrkorädet beslutade föreslä kyrkofullmäktige besluta

att fastställa förslaget till taxa för gravsättning av icke folkbokförda i

Sverige för 2023.

Kr 8 64
Kr Au$48
Taxa för begravningsgudstjänst för icke medlem

Föreligger förslag frän kyrkoförvaltningen om taxa för gravsättning av icke
medlem för 2023.

Begravningsgudstjänst för icke tillhörig medför en kostnad pä tre gänger
inomkyrklig clearing enligt rekommendation frän Svenska kyrkans
arbetsgivarorganisation.

Kyrkorädet beslutade föreslä kyrkofullmäktige besluta

att fastställa förslaget till taxa för begravningsgudstjänst för icke medlem
för 2023 till en kostnad pä tre gänger inomkyrklig clearing enligt
rekommendation frän Svenska kyrkans arbetsgivarorganisation.

Justerare

See av
Utdragsbestyrkande
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Kr 865 Dnr. P.2022.77
Au 849
Avtal/ priser vid uthyrning av lokaler i Kristinehamns pastorat

Anna Fröberg redogjorde för förslaget till avtal/ priser vid uthyrning av
lokaler i Kristinehamns pastorat.

Förslaget har skickats till församlingsräden för yttrande inför kyrkorädets
sammanträden. De som lämnat svar har inget att invändamot förslaget.

Kyrkorädet beslutade föreslä kyrkofullmäktige besluta

att fastställa förslaget till avtal/ priser vid uthyrning av lokaler i
Kristinehamns pastorat för 2023.

Kr 8 66 Dnr. P.2022.75
Au$50
Förslag till kyrkoavgift 2023 exkl. stiftsavgift

Kyrkoavgiften 2023 föresläs till 1,10 per skattekrona (exkl. stiftsavgift).

Kyrkorädet beslutade föreslä kyrkofullmäktige besluta

att fastställa kyrkoavgiften till 1,10 per skattekrona (exkl. stiftsavgift) för
2023.

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 8 67
Au$37och51
Ansökan om kyrkoantikvarisk ersättning (KAE) och främjandebidrag
2024 samt erforderliga tillständ

Gunilla Svensson har gjort ett underlag för ansökningar om
kyrkoantikvarisk ersättning och främjandebidrag för 2024.

- renovering av vit mässhake, Visnums-Kils kyrka
- rengöring av matta i sakristian, Ölme kyrka
- renovering av grön mässhake, Ölme kyrka
- förbättrad textilförvaring, Visnums kyrka
- säkring av tvä takkronor, Visnums kyrka
- hissanordning till triumfkrucifixet, Visnums kyrka

Tillständ frän länsstyrelsen behöver sökas för ätgärderna.

Kyrkorädet beslutade

att ansökan om kyrkoantikvarisk ersättning för är 2024 ska lämnas in för de
angivna ätgärderna.

att ansökan om främjandebidrag för 2024 ska lämnas in för de angivna
ätgärder som uppfylier kraven för främjandebidrag.

att ansökan om tillständ hos länsstyrelsen ska skickas in för de angivna
ätgärderna.

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 868
Au$53
Revidering av församlingsinstruktionen (FIN)

Församlingsinstruktionen antogs under andra halvan av förra
mandatperioden varför en revidering av hela dokumentet inte anses
nödvändig i dagsläget. FFörsamlingsräden har inkommit med förslag pä
revideringar av sina respektive avsnitt.

Kyrkorädet beslutade

att anta de föreslagna revideringarna frän församlingsräden.

att ge Stefan Dalevi och Gunilla Svensson att göra en redaktionell
genomgäng av församlingsinstruktionen efter att revideringarna frän
församlingsräden förts in.

att arbetsutskottet och kyrkorädet tar upp ärendet pä sina kommande
sammanträde för senare fastställande av församlingsinstruktionen i
kyrkofullmäktige i början av nästa är.

Justerare W Utdragsbestyrkande
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Kr 869 Dnr. P.2021.168/1.1
Fu 847
Lokalförsörjningsplanen: Visnums-Kil

Fastighetsutskottets ordförande Ola Magnusson redogjorde för det förslagtill beslut som fastighetsutskottet enades om vid sitt sammanträde 2022-09-
19. Förslaget baseras pä pastoratets lokalförsörjningsplan.

I de förslag till utredningar som lokalförsörjningsplanen presenterar stär det:

" Utred möjlighet till försäljning av Visnums-Kils församlingshem
Redogörelserna över verksamheten visar att nyttjandet av
församlingshemmet är oacceptabelt lägt medan drifts- och
underhällskostnaderna framgent fortsätter att växa. Därför borde
församlingshemmet avyttras. Ersättningslokal för verksamheten behövs.
Utredningen inför beslut om försäljning bör presenteras senast är 2022."

" Utred nyttjandet och användandet av byggnaderna vid Visnums-Kils
kyrkogärd. Klockarbol, den fd vaktmästarbostaden, hyrs ut till privatperson
och kostnaderna finansieras inte tillfullo genom hyresavgiften. Byggnaden
har idag ingen funktion för församlingsverksamheten. I anslutning till
Klockarbol har begravningsverksamheten sina servicebyggnader.
Begravningsverksamheten har ett behov att utöka sina ytor för kyrkogärdens
drift, bland annat med bättre materialupplag och rymligare garage. En
utredning som ger förslag om hur byggnaderna och marken vid Visnums-
Kils kyrka och kyrkogärd bör disponeras ska genomföras och resultatet
presenteras senast under är 2024."

Fastighetsutskottet beslutadeföreslä kyrkorädet

att inriktningen ska vara attförsamlingshemmetpä sikt ska säljas, men
poängterar att ett sädant beslut hänger samman med ett eventuellt eget
Jramtida nyttjande av Klockarbol.

att utredningarna om de bädafastigheterna görsparallellt.

att nuvarande hyresgäst i Klockarbol skafä bo kvar sä länge som
hyresgästen själv önskar.

Kyrkorädet beslutade

att bifalla fastighetutskottets förslag

att utreda möjligheten att hyra Kärrs gamla skola för den verksamhet som
pastoratet idag bedriver i Visnums-Kils församlingshem.

Justerare

8%
Utdragsbestyrkande
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Kr$70
Fu 8 49
Energisituationen

10(17)

Fastighetsutskottet har diskuterat energisituationen och vilken inverkan den
har pä pastoratet. Fastighetutskottets ordförande Ola Magnusson
informerade kyrkorädet om de diskussionerna.

Vid tillfället för fastighetsutskottets sammanträde hade Jan Östby sänkt
uppvärmningen i alla kyrkor med 1 grad. Det är endast Kristinehamns kyrka
som är uppvärmd hela dygnet, övriga kyrkor har s.k. intermittent
uppvärmning. Dä höjs värmen vid gudstjänster och förrättningar och det är
alltsä den värmen som sänkts med 1 grad. Landsbygdskyrkorna har pä övrig
tid endast skyddsvärme som i vissa fall kan vara sä läg som 8 grader. En
översyn av driftstiderna för ventilationssystemen i Kristinehamns
församlingshem och pastoratshuset pägär.

Fastighetsutskottet beslutadeföreslä kyrkorädet

att värmen i kyrkorna vid gudstjänster och förrättningar bör sänkas till 18
grader. För Kristinehamns kyrka gäller detför hela dygnet.

attförorda att gudstjänster hälls iförsamlingshemmen under de kallaste
vintermänaderna.

att ge Jan Östby i uppdrag att se över tiderför de fasadbelysningar som
finnspäpastoratetsfastigheter.

att uppmana verksamheterna attfundera överpä vilka sätt man kan hälla
nere energiförbrukningen.

Kyrkorädet beslutade

att bifalla fastighetsutskottets förslag med ändring av andra att-satsen till att
gälla församlingshemmen i Visnum och Olme.

Justerare Utdragsbestyrkande
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K$ 71

Kr$45
Val av ombud för Sensus

Inga-Lill Röhr, valberedningens vice ordförande, redogjorde för
valberedningens arbete för att hitta ett ombud efter avlidna Maritha Blidh.

Valberedningen föreslär att Ola Magnusson utses till pastoratets ombud i
Sensus.

Kyrkorädet beslutade

att bifalla valberedningens förslag.

Kr$7
Kr846
Val av ledamot i styrelsen för förskolan Prästkragen

Ola Magnusson, valberedningens ordförande, redogjorde för
valberedningens arbete för att hitta en ny ledamot efter avlidna Maritha
Blidh.

Valberedningen föreslär att Ann Katrin Andrews Johansson utses till
ledamot i styrelsen för förskolan Prästkragen fr.o.m. 1 januari 2023.

Kyrkorädet beslutade

att bifalla valberedningens förslag.

Justerare Utdragsbestyrkande

11(17)
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Kr 873
Val av ersättare i kyrkogärdsutskottet

Ola Magnusson, valberedningens ordförande, redogjorde för
valberedningens arbete för att hitta en ny ersättare i kyrkogärdsutskottet
efter David Andergard.

Valberedningen föreslog att Rigmor Linne utses till ny ersättare i
kyrkogärdsutskottet.

Kyrkorädet beslutade

att bifalla valberedningens förslag.

Kr 8 74
Val av ledamot i skyddskommitten

Ola Magnusson, valberedningens ordförande, redogjorde för
valberedningens arbete för att hitta en ny ledamot i skyddskommitten efter
David Andergard.

Valberedningen föreslog att Helen Einarsson utses till ny ledamot i
skyddskommitten.

Kyrkorädet beslutade

att bifalla valberedningens förslag.

71 SU
Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 875
Fastighetsutskottets rapport

Fastighetsutskottets ordförande, Ola Magnusson, rapporterade att utskottet
för närvarande lägger mycket tid pä lokalförsörjningsplanen.

Ola Magnusson hänvisar till föregäende punkter om lokalförsörjningsplanenoch energisituationen pä kvällens kyrkorädssammanträde.

Kyrkorädet beslutade

att tacka OlaMagnusson för rapporten.

Kr 8 76
Personalutskottets rapport

Maria Sohlberg rapporterade om följande frän personalutskottet att:

att Elias Tranefeldt nu avslutat sitt pastorsadjunktsär och därmed är
anställd som komminister i pastoratet.

att Emanuel Mattsson, Pontus Calais och Robert Drevstad har sagt upp sig
frän sina anställningar i pastoratet

att Malin Lindgren beviljats tjänstledighet i sex mänader för att pröva
annan Komministertjänst i ett annat pastorat.

att personalutskottet beslutat anställa Desir&e Karlsson under tväär pä en
projektanställning. Desiree är i slutfasen av sina studier till att bli präst. Hon
kommer att dels arbeta inom barn/familj/ungdom och dels med en del
prästuppgifter (dock inte förrättningar). Tanken är att hon under denna
anställningsperiod ska avsluta sin prästutbildning sä att endast pastoral-
instituttiden äterstär (samt pastorsadjunktsäret). Desir&e började hos
pastoratet 12 september.

att personalutskottet beslutat anställa Tommy Persson som
kyrkvaktmästare pä den vakans som uppkommit i vaktmästargruppen pga
sjukdom.

att personalutskottet beslutat anställaMalena Karlsson och Joel Holmgvist
som vikarierande kantorer pä 50% vardera under läsäret 2022/2023

Justerare Utdragsbestyrkande
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Forts 8 76

att personalutskottet beslutat att tjänsten efter Pontus Calais kommer
ersättas av ett antal personer under höstterminen pä varierande
tjänstgöringsgrad. Detta eftersom ingen rätt kvalificerad sökte tjänsten.Pastoratet ser det som Önskvärt är att fä tag i en yngre person som har
arbetat med ungdomar tidigare. Arbetet fortgär dock med att hitta en
längsiktig lösning. Därför kommer ett flertal personer under höstterminen gäin pa olika procentsatser för att täcka den vakanta heltidstjänsten.

att personalutskottet beslutat anställa Arvid Lundtoft som assistent med
prästerliga uppgifter frän januari 2023. Han kommer i samband med
anställningen även att päbörja sitt är som pastorsadjunkt i pastoratet vilketinnebär att han börjar sin anställning hos pastoratet med att vara tjänstledig.Detta för att 2024 kunna börja arbeta fullt ut som komminister i pastoratet.

att lönerevisionen är genomförd i pastoratet och i vissa arbetsgrupper varviss löneglidning nödvändig eftersom en eftersläpning av lönerna
uppkommit under ett antal är. Det är dock fräga om mindre än 1% totalt sett.

att pastoratet ska börja göra s.k. "flyktanalyser" för de personalgruppersom är sväras att rekrytera. Detta för att försöka säkerställa att
Kristinehamns pastorat kan vara en attraktiv arbetsgivare även framgent, därde anställda trivs och gärna arbetar kvar.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Maria Sohlberg för rapporten.

Utdragsbestyrkande
Justerare
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Kr 8 77
Rapport frän styrelsen för förskolan Prästkragen

Maria Gudmundsson rapporterade att det för närvarande är full barngrupp
pä Prästkragen, d.v.s. 23 barn inskrivna. Personalgruppen är stabil. Begärda
renoveringar släpar efter och rektor Helena Märgärd ska äterigen kontaktaKBAB. Det kommer att göras ett tillägg i budgeten för ljudabsorberandebord och sedan en tid tillbaka köps städningen av förskolan in frän extern
aktör. Detta ska utvärderas.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Maria Gudmundsson för rapporten.

Kr 8 78

Församlingsrädens rapporter

Margareta Wiklert rapporterade frän Visnums-Kils församlingsräd att de
haft en fin gudstjänst pä tacksägelsedagen.

Helen Einarsson rapporterade frän Visnums församlingsräd att
församlingsresan till Vadstena, Alvastra och Strand, under ledning av Elias
Tranefeldt, var mycket lyckad.

Birgitta Adlerborn rapporterade att Klara kyrka frän Stockholm har gästaten gudstjänst i Olme kyrka.

Agneta Eriksby hade lämnat in en skriftlig redogörelse frän Rudskoga. I
Rudskoga församling har det under sommaren varit bäde ekumenisk
gudstjänst samt en husdjursgudstjänst vid stranden och en ekumenisk
pilgrimsvandring.

Barbro Falken hade lämnat en skriftlig redogörelse frän Kristinehamn.
Församlingsrädet har ansvarat för en onsdagsmässa i augusti och medverkar
även i gudstjänsten pä tacksägelsedagen.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporterna.

y- \ WW)
Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 879
Ekonomisk rapport

Anna Fröberg redogjorde för den ekonomiska rapporten t.o.m. septemberoch konstaterade att pastoratet ligger pä 3 mkr plus i dagsläget.

I september har värdet pä vär längsiktiga placering skrivits ner med 1 mkrdä börsen gätt ned p.g.a. läget i omvärlden.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för den ekonomiska rapporten.

Kr 8 80
Kyrkoherdens rapport

Stefan Dalevi rapporterade att personalresan till Visingsö, som genomfördesi början av september, blev mycket Iyckad. Dagarna fokuserade pä ett
pilgrimsterna och leddes av prästen Karin Sanell.

När nu A9 äteretableras i Kristinehamn sä äterupptas kontakterna mellan
Svenska kyrkan och regementet. Den 25 oktober kommer Stefan Dalevi att
träffa representanter för regementet.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Stefan Dalevi för rapporten

25 MH
Justerare

Utdragsbestyrkande
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Kr$ 81

Föregäende protokoll

Följande protokoll har skickats ut till kyrkorädet:
Kr 220601, Kr Au 220830 och Kr Au 220927.

Kyrkorädet beslutade

att lägga föregäende protokoll till handlingarna.

Kr$ 82
OÖvriga frägor

Inga övriga frägor hade anmälts.

Kr 8 83

Avslutning

Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Justerare Ütdragsbestyrkande
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